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Inledning 
Föreningens styrelse har under året haft följande sammansättning 
 
Ordförande Ann-Sophie Annerstedt 
Sekr Maria Aronsson 
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 Malin Boberg 
Vice sekr Gunilla Grönlund 
 Anna-Britta Lööf 

Angelica Engvall 
 
Suppleanter 
Malin Hellbom 
Anna Dahlsten 
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Anna Holmgren 
 
Revisorer har varit Totta Wikström och Margona Andersson med Lars 
Alexandersson och Emma Bengtsson som suppleanter. 
 
I valberedningen har Carin Bengtsson sammankallande, Kerstin Svartling och Anna 
Hoff ingått. 
 
Under året har styrelsen haft 7 protokollförda sammanträden. 
Medlemsantalet var vid årets slut 93 st. 
Aktuell information har lagts ut på föreningens hemsida, swbdalarna.se. Information 
kommer även till medlemmarna direkt från SWB genom deras ”nyhetsbrev”. 
 

Våren 
 
Årsmöte 
Föreningens årsmöte hölls den 26 mars på Scandic i Borlänge. Efter årsmötet 
föredrag av Eva Gudmundsson om hingstval med mera.  
 
SWB:s årsmöte  
Årets årsmöte var planerat till 7-8 april men p g a terrordåd i Stockholm, framflyttades 
årsmötet till 27 maj. Claes och Ann-Sophie bevistade det. Årsmötet hölls i Stockholm 
på Scandic Klara. Claes tyckte till om att man ska tänka sig för och inte avslå alla 
motioner, medlemmar lägger ner mycket tid på att författa dessa och dessa bör 
tänkas igenom ordentligt. 
 
Träning Unghästtest 
Den 21 maj anordnade föreningen träning på Avesta Ridklubb för dom skulle vara 
med på unghästtestet den 6 juni.  
 
 
 
 



Unghästtest 6 juni 
I fint väder genomfördes årets test i Avesta på ridklubben 
 
Dömde exteriören gjorde Ove Stenson, Hoppningen Marianne Leffler och 
ridprov/gångarter Gert Hermansson 
Även i år angavs resultaten i % (som det även görs i dressyr). De som fick diplom 
nämner jag nedan: 
 
Dressyrtalang 3-åringar 
Fiorenzo e Floricello/Don Schufro, Ägare och uppfödare Anna Eriksson i Torsåker, 
erhöll 83.3%. Currant LA e Durrant/Landlord. Ägare och uppfödare Carina Börjesson 
Vintrosa, fick 80.0%. 
. 
Hopptalang 3-åringar 
Här var det några fler diplom, hela 4 stycken. Bästa procenten erhöll Lily Anne e 
Cavall Ask/Robin Z. Ägare och uppfödare Anna Dahlsten, Hedemora. Fick 86.7%. 
Därefter kom Currant LA – se härstamning ovan. Han var den som erhöll 
dubbeldiplom, fick 82.5%. God trea Lt´s Cataluna e Dalwhinnie/Weltmeyer. Ägare 
och uppfödare Therese Larsson Hedemora, fick 79.2%. Fjärde diplomet för 3-åringar 
fick Easy´s Lilla My, e Balou du Rouet/Quite Easy. Ägare och uppfödare Jennie 
Åkerlund Furudal. Fick 87,3%. 
 
Hopptalang 4-åringar 
4-åringarna var inte så många men ett par diplom delades ut, ett som dressyrtalang 
och ett som hopptalang i löshoppning. Dock inget diplom till dom tre som hoppade 
uppsuttet. 
Dressyrdiplomet gick till Näsviks Zaccharum e Blue Hors Zack/Sandro Hit. 
Uppfödare Massa Media i Piteå AB. Ägare och visare Anna Grönberg Gävle, erhöll 
79,2%. 
Hoppdiplomet gick till Magaliffs Zavannah, e Weltman/Zephyr. Uppfödare Lena 
Widman o Nicole Magaliff, Saltsjö-Boo. Ägare Linda Salemo, Arboga. Fick 79,6% 

 
Hösten 
 
Fölmönstring/championat 
 
I år visades fölen på Fars/Svedens gård/anläggning utanför Falun den 2 september. 
Domare var Ove Stenson. Först visades gångartsfölen och därefter hoppfölen. 7 
gångartsföl och 7 hoppföl, jämt så det förslår. Några ston visade samtidigt med sina 
avkommor. 
De tre bästa dressyrfölen nådde till hela 87,7%. Det var Sagrantino af Ekeby e Blue 
Hors St. Schufro/Floricello. Ägare och uppfödare Ekeby Stuteri HB.  
Nästa var Velaggio e Van Vivaldi/De Niro. Ägare/uppfödare Karin Öljemark Swden 
AB.Sist men inte minst ett odöpt stoföl efter Skovens Rafael/Akribori. Ägare och 
uppfödare Angelica Engvall, Falun.  
Bland hoppfölen var det två som fick över 80%. Det var Nashville e 
Comfortuna/Crdento. Uppfödare och ägare Anna Dahlsten och Leif Einvall Falun. 
Erhöll 85.7%. Det andra fölet var odöt hingstföl e Dylan N/Quite Easy. Ägare och 
uppfödare Anna Holmlund Falun, fick 84,0%. En lyckad trivsam dag. 
 



 
Talangjakt för 2-åringar 
Inställdes tyvärr. För dåligt intresse.  
 
 
Hemsidan 
Fortsättning på att bygga upp ny hemsida fortsätter. Efterhand får vi mer och mer 
stöd och information från SWB org, och meningen är att regionala klubbarna ska 
likrikta sina respektive hemsidor. Här gör Maria Aronsson ett fint arbete. 
 
 
Avelsseminarium med bedömningsledarträff hölls 11-12 november i Stockholm 
Maria Aronsson och Malin Hellbom representerade föreningen och deltog i 
bedömningsledarträffen. Anslöt den 12/11 gjorde Anna-Brita, Gunilla, Anna H och 
Angelica. Givande träff. 
 
Planering inför 2018. 
Styrelsen hade den 22/11 ett trevligt, inspirerande möte och planering inför Bo 
Tibblin träff på Stiernhööksgymnasiet i Rättvik. 
 
Slutord 
Föreningen är inte stor, även om medlemsantalet ökat, men vi lyckas ändå hålla en 
hel del arrangemang. Det är viktigt att vi har kvar bedömningar och träningar i vårt 
distrikt så inte resorna blir så långa för uppfödare/hästägare mm.  
 
Genom att satsa på hög kvalitet på arrangemangen, främjar vi god kvalitet i 
varmblodsaveln i vårt län. Förändringar sker hela tiden i de olika bedömningarna och 
testerna som anordnas och det är viktigt att delta i kurser och sammankomster för att 
hålla sig ajour med utvecklingen. 
 
 
Falun i Mars 2018 
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